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Yrkande angående att Pausa 
detaljplaneläggningen för Säve flygplats 
 

Förslag till beslut 

1. Direktören får i uppdrag att pausa detaljplaneläggningen för Säve 

flygplats i väntan på besked från Försvarsmakten och regeringen.  

Yrkandet 

Frågan kring Säve flygplats har aktualiserats efter Sveriges inträde i Nato. 

Natointrädet innebär att militären behöver nya områden att verka på där Säve 

flygplats kan vara ett område som Försvarsmakten kan behöva ianspråkta och 

utveckla. I början av maj besökte regeringsrepresentanter, tillsammans med 

Fortifikationsverket, Säve flygplats. Frågan om vikten av Säve flygplats som en 

tillgång för militär och infrastruktur är inte ny. Sedan tidigare har våra fyra partier 

tryckts på, i vårt budgetförslag för år 2024, vikten av att Stadsbyggnadsnämnden 

vidtar nödvändiga åtgärder för att landningsbanan fortsatt ska kunna användas för 

samhällsviktiga och militära funktioner. Den 12 juni 2024 uttalade sig den nye 

överbefälhavaren, som tillträder den 1 oktober, i Göteborgsposten angående 

behovet av tillväxt i Göteborgsområdet. En utveckling i Göteborg ingår i 

Försvarsmaktens planer, där det i artikeln framkom att Säve flygplats är ett 

område som Försvarsmakten tittar vidare på. Stadsbyggnadsförvaltningen arbetar 

för att ta fram ett nytt samråd för programmet i Säve. Med anledning av 

regeringens och Försvarsmaktens intresse i Säve flygplats behöver förvaltningen 

pausa arbetet med att ta fram ett nytt samråd i avvaktan på nationella beslut. 
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